
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 2. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BV
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende og i overensstemmelse med for-
målet med værdighedsmilliarden, at der er kommuner, som ikke anvender
midlerne til flere ansatte? Der henvises til FOA’s analyse af kommunernes
brug af værdighedsmilliarden, jf. artiklen ”Så meget bruger din kommune på
flere hænder i ældreplejen” bragt på fagbladetfoa.dk den 19. september 2016:
https://www.fagbladetfoa.dk/Artikler/2016/09/06/Saa-meget-bruger-din-kom-
mune-paa-flere-haender-i-aeldreplejen

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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